
Protokoll fra regionårsmøtet for Sjømannskirken,                    
region Østfold 2023 

Møtet ble holdt i Arena kirke- og kultursenter i Moss søndag 30. april 2023 kl 
14:00-16:40, i etterkant av gudstjeneste i Moss kirke med bl.a. Vika Band og 
predikant Jon Albert Ihlebæk, og inspirasjonskirkekaffe med vafler og foredrag av 
Svein Helge Rødahl: «Kirke på bortebane», deretter pause med registrering, 
betaling og inntak av pizza. 

Regionårsmøte 
Møtet ble åpnet kl 14:10 av regionstyrets leder Kari Ø. Danielsen, som innledet 
med å fortelle om sjømannskirkeforeninger som jubilerer i 2023/24. 
Edith Mysen tente lys for nedlagte foreninger og medlemmer som har gått bort. 
Vi sang «Kirke reist i verdens hverdag». 
Det var 20 personer til stede. Av disse var 19 stemmeberettigede. 
 
 
1. Avklaring av stemmerett/antall stemmeberettigede.  
Det ble vedtatt at fremlagte manntallsliste viste avklaring av stemmerett. Det var 
19 stemmeberettigede tilstede, og 1 forhåndsstemme var innkommet.  
 
2. Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten kommentarer. 
 
3. Godkjenning av saksliste 
Sakslisten ble godkjent uten kommentarer. 
 
4. Videohilsen fra generalsekretær Jeffrey Huseby 

 
5.  Konstituering: 
Ordstyrer: Kari Ø. Danielsen ble foreslått. Valgt ved akklamasjon. 
Referent: Knut Erik Skarpaas ble foreslått. Valgt ved akklamasjon. 
Protokollunderskrivere: Carsten Dyndale og Egil Paulsen foreslått. Valgt ved 
akklamasjon. 
Tellekorps: Jon Albert Ihlebæk og Ragnhild Nordengen foreslått. Valgt ved 
akklamasjon. 
 
6. Valg av medlemmer til regionstyret 
Nominasjonskomitéens Mette Isberg sørget for at kandidatene som var til stede 
ble presentert, de som ikke var til stede ble presentert gjennom kandidatlisten. 
Det ble så informert om hvordan man stemte, og skriftlig avstemming ble foretatt.  
 
 



7. Valg av medlemmer til nominasjonskomitéen 
Kandidatene som var til stede ble presentert, de som ikke var til stede ble kun 
presentert gjennom kandidatlisten. Det ble så informert om hvordan man stemte, 
og skriftlig avstemming ble foretatt.  
 
8. Valg av delegater til generalforsamlingen 
Kandidaten Ingerid Bjercke måtte dessverre trekke seg da det ikke var mulig for 
henne å delta på generalforsamlingen 16.-18. juni på grunn av jobb.  
Det ble forespurt om det var benkeforslag på kandidat, men det var det ikke. 
Svein Helge Rødahl ble så valgt ved akklamasjon. 
Det ble kommentert at det er viktig at generalforsamlingsdelegaten melder 
tilbake til regionstyret og medlemmer om resultatene og opplevelsen av 
generalforsamlingen i etterkant. 
 
9. Regionens årsmelding for 2022 
Regionens årsmelding ble gjennomgått av regionstyrets leder Kari Ø. Danielsen. 
Det ble gitt anledning til å kommentere de ulike punktene. 
Det fremkom følgende kommentarer i møtet: 
Punkt 4: Det er fint om uregistrerte medlemmer i foreningene blir registrerte i 
Sjømannskirken. 
Punkt 4: Det er hyggelig å se en økning i giverbeløpet fra faste givere i regionen. 
Punkt 5: Flere foreninger – Gunnarstorp, Stegen og Øvre Rokke – har måttet gi 
seg i 2022, det er viktig at vi tar vare på de foreninger vi har igjen. 
Punkt 7: Gledelig å se økning i foreningsbidragene, også selv om noe skyldes 
forskyving av inntektene (oppsamlede midler i koronatiden som først ble overført 
i 2022) 
Punkt 8: Når det gjelder offer fra menighetene, er det flott med den innsatsen 
foreningene gjør for å holde kontakt med sitt menighetsråd (eksempelvis 
Spydeberg) for å passe på at det gis offer til Sjømannskirken. Skiptvet gav for 
øvrig offer til Sjømannskirken da vi hadde inspirasjonssamling der 20.11.22, men 
dette ble nok ikke innbetalt til oss før i 2023. Også gledelig med offer i Moss kirke 
i dag, da de så langt sjelden gir offer til Sjømannskirken. 
Vedtak: Årsmeldingen tas til orientering. 
 
10. Videohilsen fra hovedstyrets leder Jørn-Henning Theis 
 
11. Drøfting av saker til årets generalforsamling 
Knut Erik Skarpaas var bedt av regionstyret om å presentere saker til årets 
generalforsamling, med særlig vekt på endringer i grunnreglene. Dette ble gjort. 
Det fremkom følgende kommentarer: 

- Til formålsparagrafen, punkt 2: Hvorfor endre målgruppe fra «nordmenn» 
til «norske statsborgere»? Er det innsnevrende ift. i dag?  

- «Å fremme Guds rike» harmonerer dårlig med «norske statsborgere», det 
blir for snevert. Kan duge som juridisk begrep, men ikke i praksis. 



- Til punkt 4, om generalforsamlingen: Å redusere GFs skal-oppgaver er 
uheldig. Om hvert ledd i organisasjonen skal ha betydning, svekkes dette i 
dette nye forslaget til grunnregler. Det ser ut som forslaget gir økt 
profesjonalisering, men mindre demokratisering. Alle deler av «kroppen» er 
like viktige, enkeltmennesket sier vi er viktig – det må vi leve etter. Å sørge 
for at færre innflytelse, gir dårligere vedtak. 

- Alle tillitsvalgte bør være medlemmer av Sjømannskirken, men ikke 
nødvendigvis av Den norske kirke eller annet luthersk kirkesamfunn – skal 
vi være økumeniske, bør vi åpne opp også for mennesker med annen 
kirkelig bakgrunn. 

- Til punkt 9.2: Det er underlig at det å gi en gave (som menighetene som gir 
offer til Sjømannskirken) skal gjøre at en blir en del av 
organisasjonsstrukturen og får stemmerett. Det bør i så fall gjelde også 
andre givere enn bare menigheter i Den norske kirke og andre lutherske 
kirkesamfunn. 

 
12. Hilsener 
Det ble hilst fra Sjømannskirken i San Pedro/Los Angeles og fra Leif Jarle Isberg, 
p.t. vikar i København. 
 
13. Nytt fra Sjømannskirken 
Knut Erik fortalte kort nytt fra Sjømannskirken, om London, Houston, Alanya, nytt 
navn på enkelte sjømannskirker som følge av utvidede tjenesteområder m.m. 
 
14. Presentasjon av valgresultatene  
Tellekorpset presenterte valgresultatet, som ble som følger:  
Som faste medlemmer i regionstyret for to år ble følgende valgt:  

1. Kari Ø. Danielsen 
2. Carsten Dyndale 
3. Marit Brenne 

Som varamedlemmer i regionstyret for ett år ble følgende valgt:  
1. Marianne Linkjendal 
2. Johan Bjerke 
3. Leif Jarle Isberg 

 
Som medlemmer i nominasjonskomitéen ble følgende valgt: 

1. Paul Kristian Steiro 
2. Mette Isberg 
3. Edith Mysen 

Varamedlem: 
1. Jorunn Lilleng 

 
Som delegat til generalforsamlingen ble følgende valgt: 

1. Svein Helge Rødahl 



Kari Ø. Danielsen takket avtroppende styremedlem Edith Mysen for innsatsen. 
Avtroppende styremedlemmer Maren Rise Nøstdal og Kristin Winlund vil få sin 
fortjente takk på et senere tidspunkt, da de ikke var til stede.  
 
7. Avslutning  
Årsmøtet ble avsluttet med at vi sang «Den dag du gav oss er til ende» og Jon 
Albert Ihlebæk lyste velsignelsen over forsamlingen. 
 
Årsmøtet var ferdig kl 16:45. 

 
Referert av Knut Erik Skarpaas 

 
 
 
 
 
…………………………………………….                                                             ………………………………………… 
Carsten Dyndale                          Egil Paulsen  


